
Ahoj Dadka, 

 

Naše smeti = ďalšie slovo do 

bitky... Stavím sa, že aj Ty si 

rozhorčená a dochádza Ti dych. Ak 

je to tak, ubezpečujem Ťa, že  nie si 

sama, stojíme za Tebou --- celá 

rada. Ja Ti/nám fandím, do toho!!! 

 

Človek je tvor inteligentný a k tomu patrí aj upravené prostredie, čistý vzduch, 

hygienická atmosféra. Verím, že sa konečne nájde niekto kompetentný, ktorý si prečíta 

Tvoje príspevky a očervenie od hanby, čo mu dodá toľko energie a sebavedomia, že 

problém so smeťami sa razom stane vyriešenou minulosťou. 

 

Mám však jednu, dlhé roky nezodpovedanú otázku, ktorá ma zase začína štekliť. ( Čo ak na 

ňu dostanem odpoveď... ) Prečítala som v Tvojom článku vetu, kde z uvedeného citátu 

vyberám slová: "Spoločnosť – AVE Tornaľa - koná v súlade so všetkými zákonnými 

postupmi, normami, štandardami a predchádza enviromentálnemu znečisteniu". Pre laika 

to znie trochu nepoznane, ale aspoň trochu tuším, o čom to asi je. 

 

Po nežnej revolúcii sa začali u nás diať aj veci, ktorým som vôbec nerozumela. Jedným 

takýmto nezmyslom pre mňa bolo, keď pred bytovkami na sídlisku rozobrali celkom úhľadne 

vyzerajúce ohrádky zabezpečené strechou, ktoré slúžili na úschovu kontajnerov na smeti. 

Dodnes netuším, akým cieľom sa zbúrali tieto stavbičky, ktoré chránili kontajnery pred 

dažďom a inou nepriazňou počasia. Azda niekto potreboval prebytočný materiál? Dážď, sneh 

aj vietor navštevoval plechové kontajnery a voda znečistená odpadom, ak poviem smradľavá - 

je to slušné slovo – sa roztekala po prístupovom chodníku vo viacfarebných potôčikoch a my 

sme si  do bytov nanosili kopu všelijakých baktérií a špiny. Nehovoriac o tom, že kontajnery 

nám zhrdzaveli, vyderavili sa a stali sa nepoužiteľnými -- čím narastali naše výdavky na kúpu 

nových. 

 

Spoločnosť AVE Tornaľa sa zaväzuje, že vraj bude predchádzať enviromentálnemu 

znečisteniu. Žiaľ, na kontajnery plné smetí naďalej prší, sneží a veru tak isto sa okolo nich 

točia potôčiky znečistenej vody a šíri sa z nich smrad a rôzne druhy infekcie. Kontajnery sú 



navyše ťažko otvárateľné a zatvárateľné, človek si poriadne znečistí odpadom obe ruky. 

A tak zostávajú večne otvorené a často navštevované zvieratkami--- ale nielen nimi.  

Som zhrozená, že v dnešnej "demokratickej" dobe to nikomu nevadí. 

 

S pozdravom: Tvoja obdivovateľka 

 

 

 

Milá obdivovateľka...(???)  
(he-he aké milééé...ďakujem ☺ ) 
 
...Realita je taká, že sa nechcem 

hašteriť, od základov som dobrá 

duša, ktorá však vlastní 

búrlivého človeka. Nezdá sa 

však, že by vznikla chyba 

v spojení len preto, že výzvu do 

boja pokladám za zbytočný 

luxus.    

Rozhodla som sa, že svoju 

iróniu podfarbím s realistickým 

nadhľadom. Hlásia zimu, môj 

úsmev však neprimrzol, tuším, 

že si na tom rovnako... 

Ako asistentka réžie vlastného 

života to dnes vidím takto: 

Smetiarske auto zapípa ako 

naozaj... kdekade 1x do týždňa, či 2x medzi siedmou a pól ôsmou hodinou nášho 

stredoeurópskeho času. Efektívnou separáciou v štýle všetko dovedna predpovedá hrozbu 

zániku logických zvažovaní. Gradovaním skrytej finty nastupuje na scénu mátrixový feeling, 

ja pri okne verzus odchádzajúce smetiarske auto, keby mi z očí šľahali blesky...tak som 

terminátor, alebo také čosi. 

Smetiarske auto v čudu,  na Zemi halda smetí, ale tu na scénu nastupuje náš domovník 

s lopatou v ruke, ktorý nie je platený za služby takýchto rozmerov a predsa... 



Nuž, vždy je to o ľudskosti, obdivujem ho, tým pádom sa ešte vždy mám čo učiť...čo ma 

v skutku úprimne teší. 

Podľa mojich dostupných informácii: „Manažment AVE Tornaľa s.r.o. očakáva od svojich 

zamestnancov oddanosť pre kvalitnú prácu a životné prostredie.“ Možno keby 

neočakával...už by nás boli zožrali mrle! Čo my vieme aké vymoženosti má z ich uhla 

pohľadu kvalitná práca...a vôbec...čo nás to má čo zaujímať!?!  

Ja viem, ono to vyzerá tak, že sa neustále „hrabem v smetiach nášho mesta“ :)) dokonalý 

súlad, dokonalý paradox, ale...zdanie klame...ono je to tým, že platím s maximálnym 

navýšením za niečo, čo nezodpovedá  žiadnym stanovám ani kritériám...dokonca ani 

zdravému rozumu. 

A tak som sa rozhodla...že budem robiť to, čo sa odo mňa očakáva...budem sa tváriť, že je 

všetko v poriadku, zaplatím všetko a podľa možností včas! Zaplatím, aj za tých, čo neplatia 

alias nad ďalším navýšením sa nebudem rozčuľovať.  

A hlavne sa budem usmievať...ľudia...úsmev nadovšetko! :)))...peniaze si do hrobu beztak 

nevezmeme tak prečo nepodporovať...hocičo?!  

 

PS.: Nie, nemôžeme dostať žiadne vírusové ochorenia, nenamýšľajme si prosím Vás, lebo 

spôsobíme davovú psychózu... Bože uchovaj!!!  

Tí, čo za mnou stojíte, patrí Vám úprimná vďaka...možno sme to dotiahli niekam (hlásili 

predsa v našom rozhlase, čo chápe mesto pod pojmom účinná separácia, s tisíckami letákov si 

môžeme tí v dome žijúci na dnes zakúriť...) 

...ale...čert nikdy nespí, Boh nikdy nevie...na náhody neverím... možno sa náš boj začína práve 

týmto ohlasom :)))  

 

Dadka 

 

 


